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Tid 13.02.2025 klo 17:30 - 18:21 
 
Plats Bildningskansliets mötesrum, Halmstadsgatan 7B 10900 Hangö 
 
Deltagare 
 
    
Närvarande Bilenberg Mathias ordförande  
 Reitamaa Marko vice ordförande  
 Heina Janina ledamot  
 Kollin Susanne ledamot  
 Liettyä Katja ledamot  
 Lindfors Edvard ledamot  
 Särs Tony ledamot  
 Varpalahti Hanna ledamot  

 
Frånvarande Finnberg Dennis 

 
Övriga Salo Eira stst:s representant  
 Gustafsson Karl-Erik föredragande  
 Mannström Birgitta beredare  
 Taru Alho  beredare  
 Mustonen Meri ungdomsrådets representant  
 Mielonen Sari sekreterare  

 
Sammanträdets laglighet och beslutförhet 
 
Beslut  Ordförande konstaterade sammanträdet lagligt sammankallat och beslutfört.  
 
Val av protokolljusterare 
 
Beslut  Till protokolljusterare valdes Marko Reitamaa och Hanna Varpalahti. 
 
Underskrifter 
 
 
 Mathias Bilenberg Sari Mielonen 
 ordförande sekreterare 
 
Behandlade ärenden  16 - 25 
 
Justering av protokoll 
 
 
 Marko Reitamaa Hanna Varpalahti 
  protokolljusterare  protokolljusterare 
 
Protokollet framlagt till påseende 
 

Stadens www-sidor 21.2.2025 kl. 9.00     
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Bildningsnämnden § 16 13.02.2025 
 

 

 
Beslut om behandling av extra ärenden 
  
BILD 13.02.2025 § 16    
      
 
 
 
Beslut Inga extra ärenden.
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Bildningsnämnden § 17 13.02.2025 
 

 

 
Uppföljning av tjänsteinnehavarbeslut 
  
BILD 13.02.2025 § 17    
      
 
 

Enligt kommunallagen 92 § kan bildningsnämnden ta upp till behandling ett 
ärende som har delegerats till en underlydande myndighet eller en sektion 
underställd nämnden. 
 
Till behandling i ett högre organ får dock inte tas 
1. ärenden som gäller tillstånds-, anmälnings-, tillsyns- och 
förrättningsförfaranden enligt lag eller förordning, eller 
2. sådana ärenden inom undervisningsverksamheten, hälsovården eller 
socialväsendet som gäller en individ. 
 

*/*  Följande beslut har gjorts under tiden 17.1 – 5.2.2025 (bilaga): 
 
Bildningsdirektör Karl-Erik Gustafsson 
Personalbeslut § 4 
Elevbeslut § 1 - 5 
Eftisbeslut § 1 
Ungdoms- och idrottschef Taru Alho 
Personalbeslut § 1 
 

 
 
Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden beslutar anteckna besluten för kännedom och beslutar att inte 

använda sin rätt att ta besluten till behandling. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Bildningsdirektör Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
 Ungdoms- och idrottschef Taru Alho, 040 518 9564 
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Bildningsnämnden § 18 13.02.2025 
 

 

 
Överföring av inkomster från år 2024 till år 2025 
  
BILD 13.02.2025 § 18    
362/02.02.00/2024    
 
 

Bildningsväsendets avdelningar har beviljats extern finansiering för diverse 
verksamhet och projekt. Projekbidragens användningstid är oftast längre än ett 
kalenderår. Därmed bör en del av inkomsterna överföras till inkomster år 2025. 
 
Bildningsväsendets inkomstöverföringar fördelas avdelningsvis enligt följande: 
 
administration 1 111,27 € 
 
grundskolorna  111 564,82 € 
 
gymnasierna  48 040,89 € 
 
småbarnspedagogiken 14 178,79 € 
 
idrottsväsendet 2 000,00 € 
 
ungdomsväsendet 42 750,00 € 
 
Totalt:  219 645,77 € 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden beslutar att ovannämnda inkomster, 219 645,77 €, överförs till 
inkomster för år 2025. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Bildningsdirektör Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Bildningsnämnden § 19 13.02.2025 
 

 

 
Byggnadsprogrammet av intern service 2025 - bildningsväsendets byggnader 
  
BILD 13.02.2025 § 19    
17/02.02.02/2025    
 
 
 Byggnadsprogrammet beträffande bildningsväsendets byggnader för 2025 har 

uppgjorts enligt den godkända investeringsbudgeten. 
 
*/* Det preliminära byggnadsprogrammet bifogas. 
 
 Ur programmet framgår de reserverade anslagen och den planerade tidtabellen 

för förverkligandet. Ur programmet framgår även hur arbetena fördelas genom 
ackord och eget arbete. 

 
 Bildningsdirektören berättar närmare vid mötet om de planerade 

investeringarna. 
 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden beslutar anteckna för kännedom byggnadsprogrammet för 
intern service för år 2025 gällande bildningsväsendets byggnader som är i 
användning. 
 

Beslut Antecknades för kännedom. 
 
Tilläggsuppgifter Bildningsdirektör Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Bildningsnämnden § 20 13.02.2025 
 

 

 
Verksamhetsställen för förskoleundervisning läsåret 2025 - 2026 
  
BILD 13.02.2025 § 20    
72/12.00.00/2025    
 
 

Chefen för småbarnspedagogik föreslår att förskoleverksamhet anordnas på 
följande verksamhetsställen läsåret 2025 - 2026: 
 

 Svenskspråkig förskola: 
- Hangonkylän päiväkoti/Hangöby daghem 
- Lappvik daghem 
 
Finskspråkig förskola: 
- Hangonkylän päiväkoti/Hangöby daghem  
- Lappohjan päiväkoti 
 

 Vid beredningen av ärendet har en barnkonsekvensanalys (LAVA) uppgjorts. 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden beslutar godkänna ovannämnda verksamhetsställen för 
förverkligande av förskoleundervisningen i Hangö läsåret 2025 - 2026. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Chefen för småbarnspedagogik Birgitta Mannström, 040 159 5180 
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Bildningsnämnden § 21 13.02.2025 
 

 

 
Årets idrottspremieringar 2024 i Hangö 
  
BILD 13.02.2025 § 21    
79/12.04.00/2025    
 
 
 Hangöborna har fått lämna in till idrottsbyrån skriftliga förslag inom sex olika 

kategorier. Kategorierna var årets idrottare, årets unga idrottare, årets lag, årets 
tränare, årets bragd samt årets hedersomnämnande. Förslag togs emot 
16.12.2024 – 16.1.2025. Kriterierna för de olika kategorierna fastställdes senast 
19.11.2019. 

 
 Inom utsatt tid inlämnades nio (9) förslag. 
 
 Ungdoms- och idrottschefen ger förslaget till val av årets idrottare, årets unga 

idrottare, årets lag, årets tränare, årets bragd samt årets hedersomnämnande. 
 

Förslag (Gustafsson) Ett förslag till premiering av idrottsprestationer 2024 inom de sex kategorierna 
utdelas vid mötet. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Ungdoms- och idrottschef Taru Alho, 040 518 9564
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Bildningsnämnden § 22 13.02.2025 
 

 

 
Behörighetskraven för tjänsten som chef för småbarnspedagogik, fr.o.m. 1.8.2025 
  
BILD 13.02.2025 § 22    
80/01.01.00/2025    
 
 

Enligt Kommun- och välfärdsområdesarbetsgivarna (KT), är det 
kommunerna/staden som själv kan fastställa behörighetsvillkoren för tjänsten 
som chef för småbarnspedagogik. KT rekommenderar att man tar i beaktande 
behörighetskraven för daghemsföreståndare, så att personen vid behov också 
kan fungera som daghemsföreståndare. (Lag i småbarnspedagogik, 540/2018, § 
26 och § 31.) 
 
I bildningsnämndens verksamhetsstadga (BILD, 16.6.2022, §68) är 
kompetenskraven följande: 
 
För småbarnspedagogiken svarar chefen för småbarnspedagogik, vars 
kompetensfordringar är kandidatexamen i pedagogik, i vilken ingår 
barnträdgårdslärar- eller yrkeshögskoleexamen inom hälsovård och det sociala 
området med studier inriktade på småbarnspedagogik och socialpedagogik. 
Därtill krävs tillräcklig ledarförmåga och utmärkta kunskaper i det ena inhemska 
språket och goda kunskaper i det andra inhemska språket samt erfarenhet av och 
kännedom om småbarnspedagogik. 
 
Fr.o.m. 1.8.2025 skulle behörighetskraven lyda enligt följande: 
 
Chef för småbarnspedagogik 
Behörighetskraven för tjänsten som chef för småbarnspedagogik är behörighet 
som lärare inom småbarnspedagogik och pedagogie magisterexamen inom 
småbarnspedagogik samt utmärkta kunskaper i det ena inhemska språket och 
goda kunskaper i det andra inhemska språket. Dessutom krävs tillräcklig 
ledarförmåga samt erfarenhet av småbarnspedagogik. 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden beslutar föreslå att behörighetskraven för tjänsten som chef 
för småbarnspedagogik är, fr.o.m. 1.8.2025, följande: 
 
Behörighetskraven för tjänsten som chef för småbarnspedagogik är behörighet 
som lärare inom småbarnspedagogik och pedagogie magisterexamen inom 
småbarnspedagogik samt utmärkta kunskaper i det ena inhemska språket och 
goda kunskaper i det andra inhemska språket. Dessutom krävs tillräcklig 
ledarförmåga samt erfarenhet av småbarnspedagogik. 
 
Vidare beslutar bildningsnämnden att göra ovannämnda korrigering i 
verksamhetsstadgan. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
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Bildningsnämnden § 22 13.02.2025 
 

 

Tilläggsuppgifter Chef för småbarnspedagogik Birgitta Mannström, 040 159 5180 
 Bildningsdirektör Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Bildningsnämnden § 23 13.02.2025 
 

 

 
Inledande av ridlinje vid Hangö gymnasium och Hankoniemen lukio, läsåret 2025-26 
  
BILD 13.02.2025 § 23    
81/12.00.02/2025    
 
 

Bildningsdirektören, rektorerna vid Hangö gymnasium och Hankoniemen lukio, 
samt ridlärare Mia Maukonen, vid Hangöudds Ryttare (HunR), har i cirka ett års 
tid planerat en ridlinje, för studeranden vid stadens båda gymnasier. 
Planeringsarbetet är för tillfället i den fas att ett inledande av en ridlinje är möjlig 
att förverkliga fr.o.m. början av inkommande läsår, i augusti 2025. 
 
Ridlinjen är ämnad för blivande gymnasiestuderanden som rider aktivt, två 
gånger per vecka, och som på detta sätt kan erhålla studieprestationer till godo 
över sin hobby. En förutsättning för detta är att dessa studeranden utökar 
mängden ridlektioner till tre gånger per vecka. Staden skulle stå för kostnaderna 
för den tredje ridlektionen i veckan, samt även för fysisk träning, en gång i 
veckan. Ridlektionerna bekostas endast under gymnasiernas verksamhetstid. 
Studerandena står för övriga kostnader, så som utrustning, licenser, försäkringar 
för specifik idrottsgren etc. 
 
För ridlektionerna ansvarar en utbildad ridlärare som även dokumenterar dessa, 
så att studerandena kan erhålla erforderliga studieprestationer. Den fysiska 
träningen kommer att ordnas gemensamt med tennislinjens fysiska träning. 
Ridlektionerna sker i huvudsak efter skoltid, vilket ej försvårar studerandenas 
övriga studier. 
 
Stadens totala kostnader för ridlinjen är svåra att i detta läge estimera, men en 
ridlektion kostar cirka 1.000 € per år, per studerande. Vid planeringen har det 
uppskattats att cirka 5-6 studeranden kan vara intresserade av att delta i 
ridlinjens verksamhet. Kostnaderna ersätts ur gymnasiernas gemensamma 
anslag. 
 
Studerandena är försäkrade under ridlektionerna eftersom verksamheten ingår i 
gymnasiernas arbetsplan. 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden beslutar att en ridlinje vid Hangö gymnasium och 
Hankoniemen lukio, tillsammans med Hangöudds Ryttare (HunR), kan inledas, 
fr.o.m. augusti 2025. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Bildningsdirektör Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
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Bildningsnämnden § 24 13.02.2025 
 

 

 
Svar på fullmäktigeledamot Jorma Nousiainens motion om att bygga padel-, tennis- eller beachvolleyplan i 
Feffe Park 
  
BILD 13.02.2025 § 24    
510/00.01.06/2024    
 
 
*/* Fullmäktigeledamot Jorma Nousiainen har på fullmäktigemötet 26.11.2024 §73, 

diarienummer 510/2024, lämnat in en motion (bilaga) om att anlägga padel-, 
tennis- eller beachvolleyplan i Feffe Park. Enligt motionen finns det utrymme i 
Feffe Park att anlägga både en padel- och tennisplan (eller bechvolleyplan). 
Planerna skulle under skoltid kunna användas av elever och utanför skoltid skulle 
de vara i alla övrigas användning. Tennisplanen skulle placeras vid 
Halmstadsgatans ända av sandplanen och padelplanen skulle bra rymmas i stället 
för de nuvarande konditionsapparaterna. 

 
 Motionstjänsterna kommer, under våren 2025, att göra en större kartläggning 

över idrottsplatsernas nuvarande situation. Enkäten kommer att genomföras via 
webropol och den är öppen för alla kommuninvånare. Målet med enkäten är att 
klargöra riktlinjerna för utvecklandet av stadens idrottsplatser- och områden, 
samt att styra planeringen, anläggandet och underhållet av idrottsplatserna 
under de kommande åren. En viktig del av förfrågan kommer även att vara att 
kartlägga idrottsplatserna i naturen.  

 
 Enkätens resultat kommer att beaktas då man gör upp investeringsplanen för de 

kommande åren. 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden ger till stadsstyrelsen ovannämnda text som utlåtande 
gällande Jorma Nousiainens motion om att bygga padel-, tennis- eller 
beachvolleyplan i Feffe Park. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Ungdoms- och idrottschef Taru Alho, 040 518 9564 



 

 

Protokoll 2/2025  14 

 
Bildningsnämnden § 25 13.02.2025 
 

 

 
Bokslutet för bildningsväsendet 2024 
  
BILD 13.02.2025 § 25    
542/02.02.00/2023    
 
 

Bildningsnämnden har gjort upp en målsättningsplan för år 2024 och 
förverkligandet av målen har antecknats för kännedom (BILD § 101, 12.11.2024). 
Bildningsväsendet har även regelbundet följt upp budgeten under året, genom 
att budgetuppföljningen har förts till nämnden för kännedom åtta gånger. 
Personarbetsårens antal minskade under år 2024 med fem personer. 
 
Under år 2024 har bildningsväsendet fått mindre inkomster jämfört med vad som 
uppskattades då budgeten gjordes upp. Av dessa kan nämnas olika projekt både 
inom grundundervisningen och småbarnspedagogiken. 
 
Till elever från Ukraina har man erbjudit förberedande undervisning på finska för 
tredje året i följd. Det språkliga samarbetet inom både småbarnspedagogiken och 
grundundervisningen har fortsatt. Det regionala projektet för att reducera 
skolfrånvaron har fortsatt och gemensamma frånvaromatriser har utarbetats. 
Projektet avslutades i december 2024, men projektets verksamhetsformer har 
implementerats och blivit bestående verksamhetsformer. 
 
Raseborgs kulturinstitut (musikskole- och musikinstitututbildning) har erbjudit 
högklassig musikskole- och musikinstitututbildning. Kostnaderna har inte hållits 
inom givna ramar, eftersom en del av kostnaderna för år 2023 inte hade 
fakturerats. 
 
De största renoveringarna under året har utförts i Skogshyddans daghem och i 
Cuplishallen, i vilken man förnyade golvet. 
 
Pilotprojektet ”Växa till idrottare”, som ordnas av Kisakallio idrottsinstitut, 
fortsätter läsåret 2024 – 2025, eftersom responsen efter piloteringsperioden var 
väldigt postitiv. Projektets kostnader har dock ökat. Finlandsmodellen för 
hobbyverksamhet har fortsatt i Hangö, med cirka tio klubbar för grundskolelever, 
som köptjänst av Raseborg. Simundervisningen för elever i årskurserna 3 – 9 har 
fortsatt, så som simundervisningens läroplan förutsätter. Den externa 
finansieringen för skolcoachverksamheten tog slut på våren och nytt 
projektunderstöd beviljades inte. Man kunde dock fortsätta verksamheten under 
hösten. 
 
Timresursen i grundundervisningen har varit i relation till elevantalet. När det nya 
läsåret inleddes i augusti 2024, var elevantalet ca 15 elever mindre jämfört med 
våren. Grundundervisningen har inte hållit sig inom den givna budgetramen 
bland annat på grund av personalutgifter, samt kostnader för anordnandet av 
undervisning för elever som är placerade i andra kommuner.  
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Bildningsnämnden § 25 13.02.2025 
 

 

Gymnasiernas timresurs har hållits på en sådan nivå att man kan garantera ett 
tillräckligt kursutbud för de gymnasiestuderande. Båda gymnasierna har aktivt 
deltagit i internationella projekt.  
 
Tvärminne zoologiska station (Helsingfors universitet) planerade och 
genomförde, i samarbete med gymnasierna i Hangö och Raseborg, en valbar, 
fördjupande gymnasiefältkurs i marinbiologi (Functional Coastal Ecology). 
 
Tennislinjen vid Hangös gymnasier fortsatte, men tyvärr har studerandeantalet 
fortsatt vara litet. 
 
Även om elevantalet inom grundundervisningen varje år har minskat, har 
studerandeantalet i gymnasierna hållits stabilt. 
 
Försöket med tvåårig förskola har slutförts. Försöket var lyckat och alla barn i 
Hangö deltog i försöket.  
 
Beslutet att ändra en befattning inom småbarnspedagogiken till sakkunnig inom 
småbarnspedagogik har visat sig vara lyckat. Den sakkunniges kunskap kommer 
såväl personalen som barnen till godo. Att ändra en annan befattning inom 
småbarnspedagogiken till digikoordinator har även varit lyckat, eftersom det nu 
finns en person som har arbetstid för att utveckla digitalisering och it-kunskaper 
inom småbarnspedagogiken, både för barnen och personalen. 
 
På grund av det minskade barnantalet inom småbarnspedagogiken, har även 
personalantalet minskat. 
 
Småbarnspedagogiken har klart underskridit den givna budgetramen. 
 
Idrottsväsendet har stött kommuninvånarnas hälsa och allmänna välmående, 
beaktande olika målgruppers utvecklingsuppgifter och behov. De mål som var 
uppsatta för år 2024 har varit realistiska och förverkligats som planerat. 
Idrottsväsendet fick även ett årsverke till under år 2024. 
 
Hangö stad erhöll 2024 ett understöd från RFV för 
familjemotionsrådgivningsprojektet Puha/Skoj. Inom 
familjemotionsrådgivningsprojektet stärkte man samarbetet med lokala 
föreningar och aktiverade barnfamiljer med i motionsverksamhet med låg 
tröskel. 
 
Att främja barnens och de vuxnas simkunnighet ses även i fortsättningen som 
viktigt, och man kommer att satsa på att främja simkunnigheten i fortsättningen. 
Idrottsväsendet har erbjudit möjligheter till idrott på olika håll i Hangö och 
uppmuntrat människor att motionera även på egen hand under fritiden.  
 
Det elektroniska reserveringssystemet i Cuplis togs i bruk i februari 2024. År 2024 
förnyades Cuplishallens golv och en miniramp byggdes i skejtparken. I och med 
förnyandet av Cuplishallens golv kan man utöva olika grenar mera mångsidigt. 
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Bildningsnämnden § 25 13.02.2025 
 

 

Dessutom fick Cuplishallen år 2024 en tatamimatta och två padelplaner. Till 
idrottshusets konditionssal skaffades flera nya apparater. 
 
Idrottsväsendets investeringsplan 2024 – 2027 uppdaterades på våren 2024.  
Dialogen mellan stadens idrottsväsen och lokala föreningar har fortsatt och under 
år 2024 har man funderat över nya samarbetsformer.  
 
Idrottsväsendet har hållit sig inom den givna budgetramen. 
 
Ungdomsväsendet har erbjudit hangöungdomarna mångsidiga fritidsaktiviteter. 
Till en följd av en fullmäktigemotion fick ungdomsväsendet även ett till årsverke 
år 2024. Ungdomsväsendet har deltagit i det mångprofessionella arbetet på bred 
front, till exempel genom samarbete med skolorna och andra stadiets 
läroanstalter samt sysselsättandet av hangöungdomar. 
Det uppsökande ungdomsarbetet är en del av den servicehelhet som ordnas för 
under 29-åringar. De centrala arbetsuppgifterna har bestått av kontakter, 
samarbete, att hitta stöd och tjänster som motsvarar den ungas livssituation och 
att hänvisa den unga till dessa samt att vid behov gå vid deras sida. 
Verkstadsverksamheten riktar sig till unga i åldern 16 – 28 år, som saknar studie-, 
arbetsprövnings- eller arbetsplats. Verksamhetsformer har varit bl.a. individuell- 
och gruppträning samt arbetsträning och tillämpade arbetsprestationer.  
 
Klubbverksamheten har genomförts och utvecklats enligt de ungas behov och 
önskemål. Utbudet av klubbar har varit brett, med betoning på läxläsnings-, 
mellanmåls-, hobbyklubbar och inriktade klubbar. Hyllis ungdomsgård har varit 
öppen fem dagar i veckan. Lappvik ungdomsgård var öppen en gång i veckan på 
onsdagar och en gång i månaden på fredagar. 
 
Ungdomsrådet har fortsättningsvis aktivt deltagit i det lokala påverkansarbetet 
samt i behandlingen av aktuella samhälleliga frågor inom 
kommunalförvaltningen. Rådets målsättning är att i allt större utsträckning föra 
fram hangöungdomarnas åsikter i olika ärenden.   
 
Ungdomsväsendet har hållit sig inom den givna budgetramen. 
 
Bildningsväsendet har hållit sig inom den givna budgetramen för år 2024. 
Verksamhetsbidraget underskreds med 60.813,19 euro. 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden beslutar godkänna bokslutet för 2024 (bilaga). 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Bildningsdirektör Karl-Erik Gustafsson, 040 596 3249 
 Chef för småbarnspedagogik Birgitta Mannström, 040 159 5180 
 Ungdoms- och idrottschef Taru Alho, 040 518 9564 
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 16, § 17, § 18, § 19, § 20, § 21, § 22, § 23, § 24, § 25 
 
Besvärsförbud  

I beslut, som gäller endast beredning eller verkställighet, får ändring inte 
sökas enligt 136 § i kommunallag. 
 
 
 
 


